
Głowno, dn. 26 marca 2014 r. 

OR.0002.15.2014 

 

Protokół Nr XLV/2014 
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 26 marca 2014 r. 

w Ośrodku Upowszechniania Kultury w Bronisławowie. 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

                                                                      Faktyczna liczba radnych  

w dniu odbycia sesji – 15 

                                                                                Liczba radnych obecnych – 14 

I. Obecni: 

- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu), 

- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak, 

- Sekretarz Gminy Głowno Jolanta Szkup, 

- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska, 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

                - sołtysi według załączonej kopii listy obecności (zał. nr 2 do  

                   protokołu), 

                 - pełniąca obowiązki Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Głownie Edyta Kaczmarska, 

                 - przedstawiciel Łódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 

Bratoszewicach, główny specjalista ds. wspólnej polityki rolnej 

Maria Błaszczyk, 

                 - reporter gazety lokalnej „Wieści z Głowna i Strykowa” Elżbieta 

Woldan – Romanowicz.  

 

II. Porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na rzecz 

mieszkańców Gminy Głowno w 2013 roku. 

7. Informacja Łódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 

Bratoszewicach nt. zmian w przepisach dotyczących pozyskiwania 

środków unijnych. 

8. Przyjęcie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Głowno w roku 2014” 

– podjecie uchwały. 
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9. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015, 

- w sprawie wyrażenia negatywnego stanowiska Rady Gminy Głowno 

dotyczącego planu zniesienia Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w 

Zgierzu, 

- w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej dla Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Zgierzu, 

- w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2014 r.,  

- zmieniającej uchwałę w sprawie określenia inkasentów i stawki 

procentowej wynagrodzenia za inkaso z tytułu poboru podatków 

stanowiących dochody gminy. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

III. Ustalenia. 

 

Ad.1. 

                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 

godz. 9
10

 otworzył XLV (45) sesję Rady i po powitaniu obecnych oświadczył, 

że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (na 

ustawową liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 

 

Ad.2. 

                 Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 

radny przy zawiadomieniu o sesji otrzymał proponowany porządek obrad. 

Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 

wnioski. 

Sekretarz Gminy Głowno Pani Jolanta Szkup poprosiła w imieniu Wójta Gminy 

Głowno o zdjęcie z porządku obrad podpunktu „podjęcie uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu” 

oraz wprowadzenie do punktu 9 porządku obrad rozpatrzenie dwóch projektów 

uchwał: pierwszy - w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu 

utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu Zgierskiego, drugi – 

zmieniający uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso z tytułu poboru 

podatków stanowiących dochody gminy. 

Sprzeciwu ze strony radnych nie było i w głosowaniu wyrazili zgodę na zmianę 

w porządku obrad – 13 głosami „za”. 

Na salę obrad przybył Radny Radosław Olejniczak. 

Następnie przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad po wprowadzonej zmianie. 
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Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad XLV sesji po wprowadzonej 

zmianie – 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji oraz 

biorących udział w głosowaniu. 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na rzecz 

mieszkańców Gminy Głowno w 2013 roku. 

7. Informacja Łódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 

Bratoszewicach nt. zmian w przepisach dotyczących pozyskiwania 

środków unijnych. 

8. Przyjęcie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Głowno w roku 2014” 

– podjecie uchwały. 

9. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015, 

- w sprawie wyrażenia negatywnego stanowiska Rady Gminy Głowno 

dotyczącego planu zniesienia Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w 

Zgierzu, 

- w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2014 r., 

- w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 

wyborczego do Rady Powiatu Zgierskiego, 

- zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

z tytułu poboru podatków stanowiących dochody gminy. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

    

Ad.3. 

                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 

stwierdził, że protokół z XLIV (44) sesji odbytej w dniu 26 lutego 2014 r. był 

wyłożony do wglądu w pokoju nr 14 w Urzędzie Gminy Głowno i 

zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag 

dotychczas do niego nie zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać 

głos w tej sprawie.  

Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie protokołu z XLIV 

(44) sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XLIV (44) sesji 14 głosami „za”- na 

14 radnych uczestniczących w sesji oraz biorących udział w głosowaniu. 
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Ad.4. 

        Informację z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa 

przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Powiedział, że jego komisja 

odbyła swoje posiedzenie w dniu 14 marca br., na którym zapoznała się z 

zamierzeniami Gminnej Spółki Wodnej (GSW) w zakresie napraw i konserwacji 

urządzeń melioracyjnych w roku 2014 a także wysłuchała informacji doradcy z 

Łódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego (ŁODR) w Bratoszewicach nt. 

działalności tej placówki na rzecz rolników. Dodał, że zamierzenia GSW 

przedstawił Komisji Pan Stanisław Urbanowicz, specjalista ds. gospodarki 

wodnej i ochrony środowiska w UG Głowno oraz Prezes GSW Pan Zygmunt 

Ruciński. Powiedział, że członkowie Komisji nie wnieśli do niej uwag i 

zastrzeżeń dodając, że była ona szczegółowa i obszerna. Przechodząc do 

drugiego punktu posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Rolnictwa jej przewodniczący poinformował zebranych, że informację o 

działalności ŁODR na rzecz rolników przedstawiła Pani Teresa Tracz, główny 

specjalista ds. rozwoju obszarów wiejskich Rejonowego Zespołu Doradców w 

Zgierzu. Dodał, że członkowie Komisji otrzymali dużą dozę aktualnych 

informacji o działalności ŁODR, również do wykorzystania w bieżącej 

działalności w swoich gospodarstwach. Powiedział, że w „sprawach różnych” 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Zgierskiego 

w sprawie podziału Powiatu Zgierskiego na okręgi wyborcze, ich numery, 

granice oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. Dodał, że Komisja 

opowiedziała się również za podjęciem na sesji Rady Gminy Głowno uchwały 

w sprawie wyrażenia negatywnego stanowiska dotyczącego planu zniesienia 

Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Zgierzu. Poinformował zebranych, że jego 

Komisja także opowiedziała się za niewyodrębnianiem w budżecie na 2015 rok 

funduszu sołeckiego. Dodał, że na posiedzeniu omawiano również sprawę 

prowadzonych prac nad zmianami w planie zagospodarowania przestrzennego 

gminy (wniosek przewodniczącego Rady, aby wszystkie przekształcone działki 

ujęte w studium do planu zostały uwzględnione w prowadzonych pracach przy 

planie). Poinformował zebranych, że w tej sprawie Komisja postanowiła 

zaczekać na wyjaśnienia wójta, który przebywał w tym czasie na urlopie. 

Pytań do przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Rolnictwa nie było. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radnego 

Tomasza Pieniążka. 

Radny Tomasz Pieniążek, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Praworządności poinformował zebranych, że jego Komisja odbyła swoje 

posiedzenie w dniu 13 marca br., na którym zapoznała się ze sprawozdaniem z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie a także 

wysłuchała informację o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej i Ośrodka 

Upowszechniania Kultury w roku 2013. Dodał, że w posiedzeniu uczestniczyło 

7 członków Komisji (na stan osobowy 7 osób), a także przewodniczący Rady 



 5 

Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk, Sekretarz Gminy Głowno Pani Jolanta 

Szkup, Skarbnik Gminy Głowno Pani Cezara Stokowska oraz specjalista ds. 

bibliotek w UG Głowno Pani Barbara Parys, specjalista ds. kultury w UG 

Głowno Pani Agnieszka Grzegdala i pełniąca obowiązki kierownika GOPS Pani 

Edyta Kaczmarska. Poinformował zebranych, że członkowie Komisji po 

zapoznaniu się ze sprawozdaniem z działalności GOPS oraz po dyskusji nie 

wnieśli do niego zastrzeżeń i uwag. Dodał, że Komisja zapoznała się również z 

informacją o pracy Biblioteki Publicznej, którą przedstawiła Pani Parys. 

Powiedział, że z informacji Komisja dowiedziała się, że placówka ta uczestniczy 

w wielu programach, a dzięki projektowi „Rozpracuj to z biblioteką” otrzymała 

dwa zestawy komputerowe z oprogramowaniem, laptop oraz wiele innych 

urządzeń wielofunkcyjnych a także dzięki temu projektowi Gminna Biblioteka 

Publiczna czynna jest również w niedzielę. Przewodniczący Pieniążek 

poinformował zebranych, że sprawozdanie z działalności Ośrodka 

Upowszechnia Kultury przedstawiła Komisji Pani Agnieszka Grzegdala, do 

którego nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. Dodał, że „w sprawach różnych” 

komisja opowiedziała się za podjęciem na sesji Rady Gminy Głowno uchwały w 

sprawie wyrażenia negatywnego stanowiska dotyczącego planu zniesienia 

Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Zgierzu, opowiedziała się również za tym, 

aby w budżecie na 2015 rok niewyodrębniać środków na fundusz sołecki, a 

także omówiono sprawy związane z trwającymi pracami nad zmianami w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego gminy (stanowisko 

przewodniczącego Rady jest takie, aby wszystkie zmiany przyjęte w studium do 

plany zostały uwzględnione planie w jak najkrótszym czasie). Poinformował 

zebranych, że Komisja nie zajęła konkretnego stanowiska w tej sprawie i 

postanowiła zaczekać na informację wójta w tym temacie. 

Uwag do informacji przewodniczącego Tomasza Pieniążka nie było. W związku 

z powyższym przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę 

Doardo. 

Marzena Doardo, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, jej komisja 

obradowała w dniu 12 marca br., na którym dokonano analizy wykorzystania 

środków budżetu gminy w roku 2013 w dziale „Pomoc społeczna (świadczenia 

rodzinne i fundusz alimentacyjny)” i „Ochrona zdrowia i przeciwdziałanie 

alkoholizmowi” oraz analizy wydatków w roku 2013 w dziale budżetu ”Kultura 

i ochrona dziedzictwa narodowego”. Dodała, że informację nt. wykorzystania 

środków z budżetu gminy w Bibliotece Publicznej w roku 2013 przedstawiła 

Pani Barbara Parys (specjalista ds. bibliotek w UG Głowno) a informację o 

wykorzystaniu środków w Ośrodku Upowszechniania Kultury Pani Agnieszka 

Grzegdala (specjalista ds. kultury w UG Głowno). Powiedziała, że członkowie 

Komisji po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień stwierdzili, że Biblioteka 

Publiczna i Ośrodek Upowszechniania Kultury działają bardzo dobrze, 

wykorzystują różnego rodzaju programy do pozyskiwania środków z zewnątrz 

na swoja działalność. Poinformowała zebranych, że informację nt. 
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wykorzystania środków w dziale budżetu „Pomoc społeczna (świadczenia 

rodzinne i fundusz alimentacyjny)” przedstawiła Komisji pełniąca obowiązki 

kierownika GOPS Pani Edyta Kaczmarska. Dodała, że Komisja nie wniosła 

zastrzeżeń zarówno do przedłożonej informacji, jak i do wykorzystania środków 

w omawianym dziale. 

Uwag i pytań do przedstawionej informacji nie było.  

W związku z powyższym przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk, jako 

również przewodniczący Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy 

Głowno przedstawił informację z prac tej komisji. Powiedział, że komisja 

odbyła swoje posiedzenie w dniu 17 marca br., i zajęła się jak zwykle 

przygotowaniem i omówieniem tematów obecnej sesji oraz sprawami bieżącymi 

gminy. Dodał, że na posiedzeniu zgłosił wniosek, aby na sesję wprowadzić do 

porządku obrad rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy dla pozostałych wsi uwzględnionych w studium do planu. Powiedział, że 

ze względu na fakt, iż wójt postanowił przeanalizować wszystkie wnioski o 

zmianę przeznaczenia działek pod kątem, czy nie są w obowiązującym planie 

oznaczone symbolem RP (z możliwością zabudowy zagrodowej) odstąpił od 

złożonego wniosku. Dodał, że poprosił również wójta o przygotowanie 

informacji o ilości działek przekształconych w I etapie i liczbie pozostałych do 

przekształcenia w II etapie. 

Pytań i uwag do przewodniczącego Komisji ds. Koordynacji Prac Organów 

Rady Gminy Głowno nie było. 

 

Ad.5. 

       W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie 

głosu Wójta Gminy Głowno. 

Marek Jóźwiak, Wójt Gminy Głowno przedstawił zebranym informację o swojej 

działalności w okresie od 26 lutego 2013 r. (tj. od ostatniej sesji) szczegółowo 

omawiając spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu). 

Radny Bogdan Anasiak nawiązując do sprawy przetargu na roboty budowlane w 

Zespole Szkół Publicznych w Makolicach (oferta niższa niż zaplanowano 

środków na ten cel) stwierdził, że pieniądze, które zostały w budżecie proponuje 

przeznaczyć na inwestycje drogową we wsi Domaradzyn. 

Dalszych pytań i uwag do wójta odnośnie przedstawionej informacji nie było.  

 

Ad.6. 

         Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Głownie przedstawiła pełniąca obowiązki kierownika tej placówki Pani Edyta 

Kaczmarska (zał. nr 4 do protokołu).  

Dyskusja. 
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Radny Eligiusz Dąbek odnosząc się do wypłacanych zasiłków celowych zwrócił 

uwagę na fakt, że zgłosiło się po to świadczenie 76 rodzin a przyznanych zostało 

136 świadczeń. 

Pani Kaczmarska wyjaśniła, że jeżeli zgłasza się rodzina po pomoc, to nie 

otrzymuje jednego, (chociaż może tak być) tylko w ciągu roku może otrzymać 

kilka świadczeń i stąd takie liczby. 

Radny Jerzy Cybulski stwierdził, że śmieszy go wysokość niektórych 

przyznawanych świadczeń, np. 10 zł albo 50 zł na pokrycie kosztów pogrzebu, 

bo to są wysokości, za które nie załatwi się tych spraw.  

Pani Kaczmarska odpowiedziała, że dzieli się środki, jakie GOPS posiada. 

Wójt Marek Jóźwiak poinformował zebranych, że pani kierownik GOPS wraz 

ze swoimi pracownikami podejmuje różnego rodzaju działania, również 

niekonwencjonalne, aby przekazywana pomoc była jak najlepiej wykorzystana 

przez potrzebujących. Dodał, że do tych działań można zaliczyć np. 

przekazywanie żywności, środków do higieny osobistej, opału itp., a nie 

dawanie pieniędzy, które niejednokrotnie przeznaczane są na inne cele.  

Więcej pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady podsumowując temat stwierdził, że środki z budżetu 

Państwa przekazywane na pomoc społeczną nie są wystarczające. Dodał, że 

pomimo tego Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej wywiązuje się ze swoich 

zadań należycie. 

Po podsumowaniu przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk ogłosił 10 

minutową przerwę w obradach. 

 

Ad.7. 

          Po przerwie przewodniczący Rady powitał przybyłą na sesję Panią Marię 

Błaszczyk, głównego specjalistę ds. wspólnej polityki rolnej w Łódzkim 

Ośrodku Doradztwa Rolniczego w Bratoszewicach a następnie poprosił ją o 

informację nt. zmian w przepisach dotyczących pozyskiwania środków 

unijnych. 

Pani Błaszczyk na wstępie poinformowała zebranych, że w swojej informacji 

skoncentruje się głównie na zmianach w podstawowych programach unijnych. 

Powiedziała, że Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 jest 

jeszcze w projekcie i wszystkie nowe fundusze będą dopiero w 2015 roku. 

Przechodząc do płatności obszarowych powiedziała, że rozpoczęło się składanie 

wniosków. Dodała, że po Świętach Wielkanocnych będzie przyjeżdżał do 

Urzędu Gminy pracownik z Powiatowego Biura ARiMR, który będzie 

przyjmował od rolników wnioski. Poinformowała zebranych, że w tym roku 

nastąpiły zmiany w dopłatach, np. zmienione zostały dopłaty uzupełniające do 

zbóż, do łąk (produkcja zwierzęca), nie będzie tzw. modulacji. Przechodząc do 

dopłat z ONW powiedziała, że dla osób, które wchodzą w tym roku w tą 

płatność obowiązuje ona tylko rok. Dodała, że jest nowy załącznik dla osób 

posiadających łąki. Powiedziała, że rolnik może złożyć oświadczenie o 
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opóźnieniu koszenia z uwagi na stworzenia żyjące na tych łąkach. 

Poinformowała również zebranych, że będzie premia dla młodego rolnika w 

wysokości 100 tys. zł, z tym, że 70% tych środków musi być wykorzystana na 

modernizację gospodarstwa. Dodała, że aby otrzymać te środki trzeba spełnić 

określone warunki (takie jak w latach ubiegłych). Powiedziała również, że 

nowym programem będzie pomoc dla małych gospodarstw – premia w 

wysokości 60 tyś. zł. 

Dyskusja. 

Sołtys wsi Popówek Głowieński poruszył sprawę ubezpieczeń zasiewów. 

Powiedział, że docierają do rolników informacje, że będą kary w wysokości 2 

euro od ha za brak ubezpieczenia 50% zasiewów. 

Pani Błaszczyk stwierdziła, że sprawa ubezpieczenia zasiewów znana jest od 

kilku lat. Przypomniała, że na wniosku nie zaznacza się, że uprawy są 

ubezpieczone. 

Sołtys wsi Antoniew Marek Zgierski zapytał, czy na załączniku graficznym 

zaznacza się rodzaj zasiewu. 

Pani Błaszczyk odpowiedziała, że robi się tak, jak w latach ubiegłych, czyli 

zaznacza. 

Więcej pytań i uwag nie było. 

Wójt Gminy podsumowując uzyskane informacje i dyskusję stwierdził, że 

rolnicy z Polski nie doszli jeszcze do pełnej płatności (tak jak w „starych” 

krajach UE) a już im zabierane są pewne środki.  

Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk podziękował Pani Marii 

Błaszczyk za przybycie i za udzielone informacje. 

 

Ad.8. 

           Sekretarz Gminy Pani Jolanta Szkup poinformowała zebranych, że 

zgodnie z art.11a ust.1 ustawy o ochronie zwierząt rada gminy określa, w drodze 

uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Dodała, że wypełniając 

te zapisy został przygotowany projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z 

programem, o którym mowa w w/w artykule ustawy. Powiedziała, że program 

został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii, koła 

łowieckie oraz organizacje, których statutowym celem działania jest ochrona 

zwierząt. Dodała, że program jest podobny do przyjętego w roku ubiegłym, 

wskazane w nim jest m.in. gospodarstwo rolne w celu zapewnienia miejsca dla 

zwierząt gospodarskich ( we wsi Domaradzyn) oraz wskazany jest lekarz, który 

zapewni całodobową opiekę weterynaryjną w przypadkach zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie a 

następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
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nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt” na 

terenie Gminy Głowno w 2014 roku 14 głosami „za”, na 14 radnych 

uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 5 do 

protokołu). 

 

Ad.9. 

          W tym punkcie Rada zajęła się rozpatrzeniem projektów uchwał 

przedłożonych przez Wójta Gminy Głowno. Pierwszy dotyczył funduszu 

sołeckiego. 

Poproszona przez przewodniczący Rady o wyjaśnienia Pani Sekretarz Gminy 

powiedziała, że zgodnie z art. 2 ust.1 uchwały o funduszu sołeckim rada gminy 

rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących fundusz, 

podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na 

wyodrębnieniu funduszu. 

Wójt stwierdził, że według niego fundusz tworzony jest zgodnie z pijarem 

politycznym. Dodał, że ładnie on brzmi, ale z tych środków muszą być 

finansowane zadania własne gminy. Powiedział, że jakby wszystkie sołectwa 

otrzymały fundusz, to w Urzędzie Gminy trzeba by było zatrudnić jednego 

pracownika do kontroli i rozliczania tych środków. 

Pytań i uwag nie było. 

Pytani o zdanie w tej sprawie sołtysi uczestniczący w sesji nie wnieśli 

zastrzeżeń do proponowanego projektu uchwały.  

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie a 

następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie funduszu sołeckiego na rok 

budżetowy 2015 - 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji i 

biorących udział w głosowaniu (zał. nr 6 do protokołu). 

Kolejny projekt rozpatrywany przez Radę dotyczył wyrażenia negatywnego 

stanowiska Rady Gminy Głowno dotyczącego planu zniesienia Wydziału Pracy 

Sądu Rejonowego w Zgierzu. 

Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał negatywne stanowisko 

Rady Gminy Głowno stanowiące załącznik do uchwały, w którym wskazuje się 

na interes społeczny mieszkańców Gminy Głowno, w tym przypadku jako 

utrudniony dostęp do sądu. 

Bez pytań i uwag ze strony radnych. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia negatywnego 

stanowiska Rady Gminy Głowno dotyczącego planu zniesienia Wydziału Pracy 

Sądu Rejonowego w Zgierzu 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w 

sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do protokołu). 

Następny projekt uchwały dotyczył zmian budżetu i w budżecie Gminy Głowno 

na 2014 rok.  
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Poproszona o wyjaśnienia Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska 

powiedziała, że w projekcie uchwały zwiększa się dochody i wydatki w 

budżecie w dziale 758, 801 i 802 o kwotę 196.526,47 zł. Wyjaśniła szczegółowo 

o ile i z jakiego tytułu zostają zwiększone dochody i wydatki w wymienionych 

działach. Dodała, że w omawianym projekcie uchwały dokonuje się również 

przeniesień wydatków w kwocie 8 559,99 zł między działami, rozdziałami i 

paragrafami. Omówiła, w jakich działach te przeniesienia zaplanowano. 

Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Głowno na 2014 rok 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w 

sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 8 do protokołu). 

Kolejny projekt rozpatrywany przez Radę Gminy Głowno dotyczył 

zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady 

Powiatu Zgierskiego.  

Sekretarz Gminy Pani Jolanta Szkup wyjaśniła, że Starosta Zgierski zwrócił się 

do Rady Gminy Głowno z prośbą o zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu Zgierskiego w sprawie podziału Powiatu Zgierskiego na okręgi 

wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu. Dodała, że w tym projekcie uchwały Gmina Głowno tworzy okręg 

wyborczy razem z Gminą Stryków, czyli inaczej niż było dotychczas Miastem 

Głowno. Powiedziała, że obliczono to zgodnie przepisami ustawy Kodeks 

Wyborczy (art. 419 § 2 oraz art. 454 § 3). 

Radni wyrażali niezadowolenie z podziału i pytali, czy zajęte stanowisko przez 

Radę zmieni coś w tworzeniu okręgów. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że nie. 

Więcej pytań, czy uwag nie było. 

 W związku z powyższym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

wyrażające negatywne stanowisko w w/w sprawie a następnie poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zaopiniowania połączenia 

gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu Zgierskiego 5 

głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 5 „wstrzymujących się” - na 14 

radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (opinia 

negatywna - zał. nr 9 do protokołu). 

Ostatni rozpatrywany projekt dotyczył uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia inkasentów i stawki procentowej 

wynagrodzenia za inkaso z tytułu poboru podatków stanowiących dochody 

Gminy. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Sekretarz Gminy Pani Jolanta Szkup, która 

powiedziała, zmiana dotyczy błędu pisarskiego w numerze przyjętej na ubiegłej 

sesji uchwale w tej sprawie. Dodała, że dotychczasowy numer uchwały 
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XLIV/211/13 zastępuje się numerem XLIV/211/14. 

Pytań i uwag ze strony radnych nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia 

za inkaso z tytułu poboru podatków stanowiących dochody Gminy 14 głosami 

„za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu 

(zał. nr 10 do protokołu). 

 

Ad.10. 

              W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady poprosił 

zebranych o zadawanie pytań, zgłaszanie uwag i wniosków odnośnie spraw 

bieżących dotyczących gminy i jej mieszkańców. 

Radna Beata Szczypkowska poprosiła o ustawienie tablic informujących o 

numerach posesji we wsi Karasica. 

Radna Dorota Kulawczyk poinformowała wójta o wyrwanych z gruntu znakach 

drogowych we wsi Wola Mąkolska. 

Radny Jerzy Cybulski poprosił o nawiezienie szlaki na drogę gruntową we wsi 

Piaski Rudnickie. 

Radny Tomasz Pieniążek poinformował wójta o pilnej potrzebie remontu drogi 

we wsi Ostrołęka biegnącej w stronę Kadzielina. 

Radny Radosław Olejniczak poprosił o nawiezienie żwiru na drogi gruntowe 

wśród pół we wsi Mięsośnia. 

Sołtys wsi Dąbrowa Tadeusz Krysztofczyk w imieniu swoim i sołtysów 

zaapelował do Rady Gminy Głowno o podwyższenie im diet do 80 zł. 

Sołtys wsi Antoniew Marek Zgierski poinformował wójta o stwarzającej 

zagrożenie uschniętej akacji, która stoi przy przystanku. Zapytał również o 

sprawę odtworzenia rowu we wsi Antoniew. 

Wójt odnosząc się do sprawy drzewa powiedział, że zleci swoim pracownikom 

przyjrzenie się tej sytuacji. Dodał, że w sprawie rowu da odpowiedź w czerwcu. 

Radna Jolanta Deka zgłosiła awarię punktu oświetlenia ulicznego we wsi 

Albinów przy posesji nr 35. 

Sołtys wsi Kadzielin Elżbieta Michalak poinformowała wójta o zapalaniu się 

oświetlenia ulicznego w jej wsi o różnych porach. Poprosiła o uregulowanie tej 

sprawy i dopilnowanie jej po zmianie czasu. 

Wójt odnosząc się do sprawy podwyższenia diet dla sołtysów powiedział, że 

sprawa będzie rozpatrywana na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy 

Głowno. 

Sołtys Tadeusz Krysztofczyk poinformował wójta o wierzbie rosnącej przy 

przepuście na drodze do wsi Dabrowa, która wysadza go i wysadza drogę. 

Powiedział, że trzeba coś z tym zrobić. Dodał, że prosi również o załatanie dużej 
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dziury w drodze do wsi Dąbrowa oraz o oczyszczenie rowu melioracyjnego 

biegnącego do wsi Skubiki. 

Więcej pytań, uwag i wniosków nie było. 

Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 

Władysław Mikołajczyk o godz. 13
15

 zakończył XLV (45) sesję Rady Gminy 

Głowno. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył: 

 

Ireneusz Furga Władysław Mikołajczyk 


